

Title (en)

Device presenting carriers of visual information.

Title (de)

Vorrichtung zum Präsentation von visuellen Informationsträgern.

Title (fr)

Dispositif pour la présentation des porteurs d'information visuelle.

Publication

EP 0129230 A2 19841227 (DE)

Application

EP 84106897 A 19840616

Priority

DE 3322161 A 19830621

Abstract (en)

The device permits an advantageous presentation of visual information carriers, eg. of posters, brochures, course lists and the like. A base is formed from a plurality of base elements (1), which are connected to one another at equal distances by spacers and are each provided with a number of sequentially arranged slanting slots (5). Support members (17, 18), which receive the information carriers (22), can be inserted into these slots. In all the support members (17, 18), one edge area is identically constructed, and can thus be inserted into the base in any position. The actual support region can be constructed differently in the individual support members (17, 18), eg. with regard to height or shape. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Vorrichtung gestattet eine vorteilhafte Präsentation von visuellen Informationsträgern, z.B. von Plakaten, Prospekten, Kurslisten und dgl. Ein Sockel ist aus einer Mehrzahl von Sockelelementen (1) gebildet, die durch Abstandshalter miteinander in gleichen Abständen verbunden und mit je einer Anzahl hintereinander angeordneter, schräggestellter Schlitze (5) versehen sind. In diese Schlitze sind Tragglieder (17, 18) einsteckbar, die die Informationsträger (22) aufnehmen. Ein Randbereich ist bei allen Traggliedern (17, 18) identisch ausgebildet und somit an beliebigen Positionen in den Sockel einsteckbar. Der eigentliche Tragbereich kann bei den einzelnen Traggliedern (17, 18) unterschiedlich ausgebildet sein, z.B. in Bezug auf die Höhe oder die Formgebung.

IPC 1-7

G09F 1/10

IPC 8 full level

G09F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 1/14 (2013.01)

Cited by

US6454106B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0129230 A2 19841227; EP 0129230 A3 19860326; DE 3322161 A1 19850117; DE 3322161 C2 19871210

DOCDB simple family (application)

EP 84106897 A 19840616; DE 3322161 A 19830621